
Verslag vergadering van de leerlingenraad februari 2024 

De volgende punten zijn besproken: 
 

• Kerstviering 
Het zou leuk zijn als er meer samen wordt gedaan op deze dag. 
Nu was samen kijken naar het toneelstuk en verder was alles in de klas. 
De kerstmarkt liever onder schooltijd. Het kerstdiner is afgeschaft, omdat het na 
school is en nu is de kerstmarkt ook na school. Dit vinden de kinderen van de 
leerlingenraad onlogisch. Verder willen ze meer kraampjes volgend jaar. De lunch 
vonden ze beperkt en niet gevarieerd genoeg. 

 

• Carnaval 
Er is te weinig tijd om te hossen. Het is fijner om wat minder optredens te hebben.  
Is meedoen met de kinderoptocht een optie? De kinderen denken dat daar genoeg 
animo voor is en zeker Koert vindt het erg jammer dat de school niet mee heeft 
gedaan. 

 

• Pauzes 
Het binnen blijven bij regen verschilt nu soms per groep. Er zou één regel voor de 
hele school moeten zijn. 
Als het te heet is willen de kinderen ook binnen blijven. Er is te weinig schaduw dus 
wellicht parasols of schaduwdoeken plaatsen/ophangen. 
Kinderen geven aan dat ze in de pauze soms niet naar de wc mogen. 
Het zou leuk zijn als er wat picknicktafels komen zodat er buiten ook getekend kan 
worden. 
Kan het gras weg? 
Is vaak 1 grote modderpoel en neemt veel plaats in. 

 
Dit jaar is er een kritische en fanatieke lln-raad. We hebben gekozen om vaker bij elkaar te 
komen. De nieuwe data volgen nog... 
 
Groetjes van de leerlingenraad 
 

 
 


